
Fråga till kommunstyrelsen

Jag är medlem i Pingvin rugbyklubb, kassör sedan många år och aktiv i styrelsen sedan ännu längre.

Under åren har vi fått några olika budskap om vår existens på Pilevallen. 

Kommunens försäljning till Dagon inte minst.

Jag har nu sett i tidningen och i kommunstyrelsens protokoll att Trelleborgs kommun har tecknat 
avtal med Hemsö och Engelska skolan. I avsikt att bygga en idrottshall på de planer vi idag och sedan 
länge använder för vårt spel. 

Pingvin är det enda laget med representation i högsta serien inom sin sport i Trelleborgs kommun 
och jag finner det anmärkningsvärt att ni, utan att ens ha den goda smaken att meddela oss, fattar 
ett sådant beslut. 

Detta beslut innebär att vi måste ställa in 2 säsonger av vårt spel. Att lägga till denna säsong.

Det skulle vara förödande för oss som klubb, rugbyn som sport och Trelleborg som kommun.

Vårt starka engagemang i att delta i olika aktiviteter och våra framskjutna placeringar i rugbyn i 
Sverige sätter Trelleborg på kartan för länder utanför Sverige och inom.

Vår ungdomsturnering som lockar deltagare från hela Europa har fått många att komma hit som 
turister i efterhand. 

Damernas och herrarnas framgångar genom åren, inte minst i fjol och vår satsning på ungdomar och 
flerfunktionella barn. 

Jag vet att det finns en plan för att vi skall få nya rugbyplaner, men tidsplanen för när de skall dra 
igång har vi inte klart för oss.

Om dessa kommer att stå klara innan vi blir ”bortkörda” från våra ordinarie planer är ju allt okey. 
Men eftersom dessa inte ens påbörjats, så finner jag det inte troligt att detta kommer att fungera.

Jag vill nu att kommunstyrelsen förklarar för mig/oss, hur planen framåt för vår verksamhet ser ut.

Lena Persson, kassör PRC


